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PROTOKÓŁ Nr IX/2015 

SESJI RADY MIEJSKIEJ W KAMIENNEJ GÓRZE 

z dnia 26 sierpnia 2015 r. 

odbytej w Sali Witrażowej Urzędu Miasta w Kamiennej Górze 

 
 

Godzina rozpoczęcia Sesji 14.00, zakończenia 16.15. 

 

Obecnych na Sesji – 21 radnych – lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

 

Obsługa radcowska – Adwokat Tomasz Łuczkowski 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji 

 

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący RM Henryk Różański, który powitał radnych, 

BM, pracowników UM, media i zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący RM poprosił o uczczenie minutą ciszy zmarłej tragicznie w Kamiennej Górze 

Kamili Czekaj. 

Prezydium RM oraz BM złożyli podziękowania na ręce trzech mężczyzn: Kornela 

Majewskiego, Grzegorza Celadyna i Marka Białeckiego, którzy wykazali się godną pochwały 

postawą obywatelską i przyczynili się do szybkiego pojmania sprawcy brutalnego napadu na 

Dziewczynkę w centrum miasta. 

 

Przewodniczący RM stwierdził, że w Sesji uczestniczy 21 radnych na 21 ustawowego składu 

Rady, co stanowi quorum, przy którym RM może obradować i podejmować uchwały. 

 

Ad. 2 Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Przewodniczący RM przedstawił proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 
 

3. Wnioski i zapytania. 

4. Informacja Burmistrza Miasta Kamienna Góra o pracy między Sesjami. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kamiennej Górze n/t działalności 

Rady Miejskiej między Sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (dz. nr 189/5, 

obr. nr 6). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (dz. nr 509, 

obr. Nr 6). 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej 

pod nazwą Miejskie Centrum Kultury Fizycznej w Kamiennej Górze. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w zakładach 

opieki zdrowotnej dla przeprowadzenia głosowania w wyborach do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na dzień 

25 października 2015 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr1 

w Kamiennej Górze. 
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11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego 

i osobowego Stałych Komisji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla rejonu 

ulic Krzeszowska – T. Kościuszki – Leśna w Kamiennej Górze. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia symboli Miasta Kamienna Góra oraz zasad 

ich stosowania. 

 

14. Sprawy różne. 

15. Zamknięcie Sesji. 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 

 

Obecny na Sesji mieszkaniec Kamiennej Góry zwrócił się z prośbą o umożliwienie Mu zabrania 

głosu podczas obrad. 

 

Przewodniczący RM wyjaśnił, że panujące zasady przewidują wcześniejsze złożenie wniosku 

o zabranie głosu, a taki na Jego ręce przed Sesją nie wpłynął, w związku z czym nie widzi 

możliwości udzielenia głosu mieszkańcowi. 

 

Ad. 3. Wnioski i zapytania 

 

Radny Zbigniew Nagórny: 

1. Pytanie o podjęte działania w sprawie uregulowania sytuacji wodno-ściekowej na 

ul. Sportowej, która to sprawa powinna zostać załatwiona do końca. 

2. Uwaga, że mieszkańcy budynków przy ul. J. Lompy 15 otrzymali zawiadomienie, 

że do końca czerwca br. zostanie przeprowadzony remont ich komórek, a nic takiego 

się nie stało. Co więcej, wskutek niewłaściwego przepływu informacji między Urzędem 

Miasta, a Spółką Mieszkaniową ten remont nie jest planowany, a mieszkańcy wynieśli 

wszystko z pomieszczeń gospodarczych i przygotowali je do odnowy. Wniosek, aby jak 

najszybciej znaleźć środki na remont, albo zabezpieczyć je w przyszłorocznym 

budżecie. 

3. Uwaga, że trzy lata trwa sprawa wykupu gruntów na rzecz mieszkańców przy 

ul. Mostowej i do tej pory nie została rozwiązana, co strasznie bulwersuje 

zainteresowane osoby. 

4. Pytanie, o działania podjęte w sprawie udostępnienia dla pieszych mostu łączącego 

ul. Spacerową z ul. Papieża Jana Pawła II, a należącego do Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego? Sprawa bulwersuje tym bardziej, że nie chodzi tylko o przejście do 

marketu, ale również do szpitala i przychodni po drugiej stronie. 

5. Pytanie, czy podczas konwentu wójtów i burmistrzów została podjęta jakaś decyzja 

w sprawie ścieżek rowerowych? 

 

Przewodniczący RM powitał przybyłą na Sesję Poseł na Sejm RP Marzenę Machałek 

i przedstawił radnym nowego Radcę Prawnego – Adwokata Tomasza Łuczkowskiego. 

 

Radny Wiesław Sobiechowski: 

1. Prośba o podjęcie działań w celu rozwiązania problemu zalewania budynków przy 

ul. Legnickiej (przy opadach) podczas, gdy po przeciwnej stronie jest teren zalewowy. 

Mieszkańcy otrzymali odpowiedź z Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej 

w Jeleniej Górze, że należy uzupełnić niewielkie ilości brzegów oraz wyciąć gałęzie, 
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a po naszej stronie obniżyć teren. Na jednej z Sesji Burmistrz informował o możliwości 

obniżenia terenu od strony Zamku, który przyjąłby nadmiar wody. 

2. Kolejna prośba o remont łącznika ul. Księcia Bolka I z ul. Wałbrzyską. Najemcy garaży 

w tym miejscu podkreślają, że wykupili teren, a nie mają dogodnego dojazdu. 

3. Pytanie o termin remontu budynku przy ul. Ptasiej, na który to mieszkańcy otrzymali 

zapewnienie przed ubiegłorocznymi wyborami? 

4. Pytanie, kiedy rozpocznie się remont budynku przy ul. Katowickiej 7A, który ma zostać 

zakończony do 15 listopada 2016 r.? 

5. Prośba o zajęcie się sprawą naprawy dachu przy ul. Katowickiej 4, gdzie powstało 

niewielkie obluzowanie. Mieszkańcy dostali pismo, że naprawa zostanie wykonana do 

końca czerwca, a do tej pory nic w tym temacie nie zrobiono. Zdaniem radnego należy 

jak najszybciej zlikwidować ubytek, aby nie uległ powiększeniu i wówczas wymagał 

większych nakładów finansowych. 

 

Radna Danuta Kurnyta: 

1. Prośba o oświetlenie odcinka drogi przy ul. Bohaterów Getta (w okolicy Nadleśnictwa) 

oraz rozważenie możliwości zrobienia chodnika w tym miejscu. Do Urzędu Miasta 

wpłynęło pismo pracowników Nadleśnictwa w sprawie niebezpiecznych psów, 

w związku z czym powyższe prośby są zdaniem radnej tym bardziej uzasadnione. 

 

Radny Marek Białecki: 

1. Pytanie, czy Burmistrz otrzymał odpowiedź od Prezesa TBS w sprawie udostępnienia 

mieszkańcom mostu łączącego ul. Spacerową z ul. Papieża Jana Pawła II? Zdaniem 

radnego jedna osoba paraliżuje pół miasta, a dodatkowo w miejscu tym może dojść do 

tragedii, gdyż przez blokadę na moście ludzi przeskakują. 

 

Radny Janusz Jarosz: 

1. Pytanie o termin remontu placówek oświatowych, na który to radni zabezpieczyli środki 

na rezerwie budżetowej przy uchwalaniu tegorocznego budżetu (kosztem budowy 

miejskiego szaletu)? Radny od miesiąca temat drążył, ale żaden urzędnik nie potrafił 

udzielić mu odpowiedzi w tym temacie. 

 

Radna Irena Plata: 

1. Prośba o montaż urządzeń do ćwiczeń na skwerze przy ul. F. Chopina. 

2. Prośba, w imieniu mieszkańców przy ul. Jeleniogórskiej 24-26-28 o zagospodarowanie 

terenu przyległego do budynków. 

 

Radny Jacek Bruździak: 

1. Prośba o wygospodarowanie środków na remont klatki schodowej w Centrum Kultury. 

Komisja Spraw Społecznych podczas wakacji odwiedziła wszystkie placówki kultury 

w mieście i temat tego remontu uważa za priorytetowy. Radny wie, że miasto będzie się 

ubiegać o środki zewnętrzne na ten cel, ale może potrwać to jeszcze dwa lata, zanim 

one zostaną nam przyznane. Centrum Kultury odwiedza bardzo dużo osób, 

także celebrytów, odbywają się tam prestiżowe imprezy i to wejście nie jest 

odpowiednią wizytówką, a ponadto zdecydowanie nie spełnia wymogów 

przewidzianych do budynków użyteczności publicznej. 

2. Podziękowanie dla pracowników Wydziału IOŚ za przyczynienie się do naprawy 

mostku dla rowerzystów przy ul. Cegielnianej. 
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Radna Violetta Majak: 

1. Prośba o interwencję w sprawie zwiększenia liczby partoli Policyjnych, zwłaszcza porą 

nocną, w okolicach sklepu nocnego przy ul. Papieża Jana Pawła II, gdzie zakłócany jest 

porządek i cisza nocna. 

 

Radny Andrzej Jasiński: 

1. Wniosek do Burmistrza oraz Radcy Prawnego Urzędu o dokładną analizę sprawy 

przynależności mostu łączącego ul. Spacerową z ul. Papieża Jana Pawła II 

oraz podjęcie wszelkich możliwych działań, aby został on przywrócony dla ruchu 

pieszego. 

 

Radna Zofia Kolat: 

1. Pytanie, na jakim etapie jest realizacja zadań inwestycyjnych przyjętych w tegorocznej 

uchwale budżetowej? 

2. Pytanie, jaki jest stan przygotowania placówek oświatowych w mieście do nowego roku 

szkolnego? 

3. Pytanie, ile dzieci i młodzieży wzięło udział w różnego rodzaju formach wypoczynku 

wakacyjnego, które finansowało lub dofinansowywało miasto? 

4. Prośba o interwencję w sprawie zwiększenia liczby partoli Policyjnych w okolicach 

sklepu nocnego „Setka” przy Szkole Podstawowej Nr 1. Niszczone są ponadto place 

zabaw w okolicach tego sklepu. 

 

Radna Celina Róg: 

1. Prośba o rozważenie możliwości usytuowania przejścia dla pieszych na odcinku, gdzie 

zlokalizowane są budynki mieszkalne przy ul. Księcia Bolka I. Mieszkańcy zgłaszali 

ponadto defekty niedawno remontowanego tam chodnika i należy przyjrzeć się 

dokładnie tym wadom. 

 

Radny Janusz Chodasewicz: 

1. Pytanie o podjęte decyzje w sprawie oczyszczenia kamiennogórskiego Zalewu 

metodami, o których Burmistrz wspominał na jednej z ostatnich Sesji? Mija kolejne 

lato, gdzie mieszkańcy nie mieli gdzie się schłodzić i wyjeżdżali do sąsiednich miast. 

2. Prośba o interwencję w sprawie zwiększenia liczby partoli Policyjnych w okolicach 

Restauracji „Ratuszowy Spiż” na Pl. Grunwaldzkim. Mieszkańcy z najbliższej okolicy 

są zmuszeni do „biernego” udziału w cotygodniowych imprezach. Radny sugeruje 

wymienne patrole z Policją z Jeleniej Góry, co Jego zdaniem zwiększy skuteczność 

interwencji. 

3. Pytanie, czy został rozstrzygnięty przetarg na zbycie nieruchomości przy 

ul. J. Korczaka, a jeśli nie to, czy zapadły jakieś decyzje w sprawie przeznaczenia tej 

działki. Zdaniem radnego mógłby być to dobry teren pod budownictwo jednorodzinne. 

4. Pytanie, jak daleko są zaawansowane działania mające na celu utworzenie strefy 

płatnego parkowania w mieście, z jakimi się to wiąże kosztami i co w sytuacji, kiedy 

Powiat Kamiennogórski negatywnie odnosi się do współpracy w tym temacie? 

 

Radny Ryszard Ostrowski: 

1. Pytanie, dlaczego likwidowane są lampy oświetleniowe na terenie miasta? 

2. Prośba do Przewodniczącego RM o próbę zorganizowania spotkania Komisji Spraw 

Społecznych działających w radach gmin i miast w Powiecie Kamiennogórskim, 

przedstawicieli NFZ oraz przedstawicieli władz wojewódzkich w sprawie sposobu na 

zagospodarowanie budynku po byłym Domu Pomocy Społecznej przy ul. Armii 
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Ludowej. Budynek niszczeje od wielu lat, a kolejne przetargi ogłaszane przez Starostwo 

Powiatowe nie przynoszą rezultatów. Radny służy swoją pomocą przy organizacji tego 

spotkania. 

 

Radny Tomasz Baćko: 

1. Prośba o rozważenie możliwości zaproszenia dyrektorów szkół, psychologów lub 

pedagogów, którzy przedstawiliby informację n/t współpracy tych osób z rodzicami 

i dziećmi oraz n/t zauważalnych zagrożeń. Zdaniem radnego taka wiedza może 

przyczynić się do uniknięcia tragedii podobnych do tej, która miała miejsce w ostatnim 

czasie w mieście. 

2. Prośba o rozważenie możliwości włączenia Kamiennej Góry w szlak festiwali dell’Arte 

(Wojanów) i Muzyki Kameralnej Ensamble (Zamek Książ). Radny rozmawiał 

z organizatorami tych Festiwali i nie widzą oni przeszkód, aby Kamienna Góra była 

łącznikiem tych imprez (np. w Muzeum Tkactwa). 

3. Prośba o rozważenie możliwości montażu szyb dźwiękoszczelnych w okolicy Ratusza, 

które wygłuszyłyby hałas dochodzący z Restauracji „Ratuszowy Spiż”. 

 

Radny Wiesław Sobiechowski: 

1. Pytanie, kiedy radnym zostaną przedstawione sprawozdania ze Spółki Mieszkaniowej 

i Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji – tak szczegółowe jak 

sprawozdanie podczas ostatniej Sesji z działalności Powiatowego Centrum Zdrowia? 

 

BM odpowiedział, że spółki złożyły sprawozdania finansowe, ale dla BM, a nie dla RM. 

 

Przewodniczący RM wyraził zdanie, że to raczej pytanie oraz wniosek do Prezydium 

RM o zaproszenie na Sesję prezesów spółek. 

 

Radny J. Chodasewicz podkreślił, że taki wniosek już do Prezydium RM był 

kierowany. Spółki do końca czerwca złożyły sprawozdania do sądu, a zatem są już 

przygotowane i to tylko kwestia zaproszenia ich na Sesję. 

 

Przewodniczący RM poinformował, że na wrześniowej Sesji ze sprawozdaniem będą 

przedstawiciele „Projektu Arado”, a na Sesję w październiku zaproszeni zostaną Prezesi 

Spółki Mieszkaniowej i MPWiK. 

 

Radna Irena Plata: 

1. Pytanie, czy w najbliższym pięcioleciu będzie brana pod uwagę budowa odkrytego 

basenu w mieście? 

 

Radna Regina Komorowska: 

1. Pytanie o termin wykonania kanalizacji na ul. Wiejskiej? 

2. Pytanie, czy Burmistrz odbył ze Starostwem Powiatowym rozmowy n/t zabezpieczenia 

koryta rzeki Bóbr na ul. Wiejskiej? 

 

Radny Jan Maciaś: 

1. Pytanie, czy przy remoncie nawierzchni ul. T. Kościuszki wykonany zostanie również 

łącznik z ul. M. Skłodowskiej – Curie (przy budynku ul. T. Kościuszki 20)? 

2. Pytanie o plany zagospodarowania podwórek przy ul. M. Skłodowskiej-Curie, 

R. Traugutta i E. i J. Rossenbergów? 
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3. Uwaga, że na placu zabaw przy Szkole Podstawowej Nr 1 podczas tegorocznych 

wakacji obyło się bez większych zniszczeń i incydentów. 

 

Radna Danuta Walus: 

1. Pytanie o alternatywę dla upadłej linii miejskiej? 

 

 

Ad. 4. Informacja Burmistrza Miasta Kamienna Góra o pracy między Sesjami 

 

Informację w powyższej sprawie przedstawił BM – zał. Nr 2 do protokołu. 

 

BM odpowiedział na zapytania radnych, tj.: 

 

1. Sprawa mostu łączącego ul. Spacerową z ul. Papieża Jana Pawła II – most jest 

własnością TBS i musimy to uszanować. Niemniej, wysłane zostało do Prezesa spółki 

pismo z prośbą o udostępnienie przejścia dla mieszkańców – odpowiedzi jeszcze nie 

ma. Sprawa jest cały czas analizowana, bo mieszkańcy wyraźnie życzą sobie 

uruchomienia tego przejścia. 

2. Sprawa patroli policyjnych – BM jest po rozmowach z Policją i podejmowane będą 

działania w celu zapewnienia ładu i porządku w mieście. Możliwe, ze dojdzie również 

do zmiany uchwały RM, która przewiduje udzielanie koncesji na sprzedaż alkoholu. 

3. Sprawa płatnych parkingów – BM jest zaskoczony informacją, jaka padła podczas Sesji 

Rady Powiatu, gdyż oficjalnej odpowiedzi ze Starostwa jeszcze nie otrzymał. Od wielu 

lat wspólnie ze Starostwem podejmowane były działania w celu realizacji tego zadania 

i brak było jakichkolwiek negatywnych opinii. Brak dostępnych miejsc parkingowych 

w centrum miasta, zwłaszcza w godzinach okołopołudniowych, jest dużym problemem 

i stąd prace nad tematem. 

 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kamiennej Górze n/t działalności 

Rady Miejskiej między Sesjami 

 

Informację w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący RM – zał. Nr 3 do 

protokołu. 

 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

(dz. nr 189/5, obr. nr 6) 
 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Mienia Andrzej Wolny. 

 

Nikt z radnych nie wniósł zapytań, ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku 

z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie. 

 

Przewodniczący RM stwierdził, iż w wyniku głosowania RM w Kamiennej Górze 

jednogłośnie, tj. przy 21 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr IX/50/15 w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości – zał. Nr 4 do protokołu. 
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Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (dz. nr 509, 

obr. Nr 6) 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Mienia Andrzej Wolny. 

 

Nikt z radnych nie wniósł zapytań, ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku 

z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie. 

 

Przewodniczący RM stwierdził, iż w wyniku głosowania RM w Kamiennej Górze 

jednogłośnie, tj. przy 21 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr IX/51/15 w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości – zał. Nr 5 do protokołu. 

 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednostki 

budżetowej pod nazwą Miejskie Centrum Kultury Fizycznej w Kamiennej Górze 
 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta Arkadiusz Wileński. 

 

Nikt z radnych nie wniósł zapytań, ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku 

z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie. 

 

Przewodniczący RM stwierdził, iż w wyniku głosowania RM w Kamiennej Górze 

jednogłośnie, tj. przy 21 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr IX/52/15 zmieniającą uchwałę 

w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą Miejskie Centrum Kultury Fizycznej 

w Kamiennej Górze – zał. Nr 6 do protokołu. 

 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania 

w zakładach opieki zdrowotnej dla przeprowadzenia głosowania w wyborach do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na dzień 

25 października 2015 r. 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta Arkadiusz Wileński. 

 

Nikt z radnych nie wniósł zapytań, ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku 

z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie. 

 

Przewodniczący RM stwierdził, iż w wyniku głosowania RM w Kamiennej Górze 

jednogłośnie, tj. przy 21 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr IX/53/15 w sprawie utworzenia 

odrębnych obwodów głosowania w zakładach opieki zdrowotnej dla przeprowadzenia 

głosowania w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej 

Polskiej, zarządzonych na dzień 25 października 2015 r. – zał. Nr 7 do protokołu. 

 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Nr 1 w Kamiennej Górze 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący RM. 
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Nikt z radnych nie wniósł zapytań, ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku 

z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie. 

 

Przewodniczący RM stwierdził, iż w wyniku głosowania RM w Kamiennej Górze 

jednogłośnie, tj. przy 21 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr IX/54/15 w sprawie rozpatrzenia 

skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 w Kamiennej Górze – zał. Nr 8 do protokołu. 

 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego i 

osobowego Stałych Komisji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący RM. 

 

Nikt z radnych nie wniósł zapytań, ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku 

z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie. 

 

Przewodniczący RM stwierdził, iż w wyniku głosowania RM w Kamiennej Górze 

jednogłośnie, tj. przy 21 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr IX/55/15 zmieniającą uchwałę 

w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego Stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Kamiennej Górze – zał. Nr 9 do protokołu. 

 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla rejonu ulic 

Krzeszowska –T. Kościuszki – Leśna w Kamiennej Górze 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący RM. 

 

Nikt z radnych nie wniósł zapytań, ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku 

z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie. 

 

Przewodniczący RM stwierdził, iż w wyniku głosowania RM w Kamiennej Górze 

jednogłośnie, tj. przy 21 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr IX/56/15 w sprawie ogłoszenia 

tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla rejonu ulic Krzeszowska –T. Kościuszki – Leśna w Kamiennej Górze – zał. 

Nr 10 do protokołu. 

 

Salę obrad opuścił radny M. Białecki – obecnych 20 radnych. 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia symboli Miasta Kamienna Góra 

oraz zasad ich stosowania 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta. 

 

Nikt z radnych nie wniósł zapytań, ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku 

z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie. 

 

Przewodniczący RM stwierdził, iż w wyniku głosowania RM w Kamiennej Górze 

jednogłośnie, tj. przy 21 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr IX/57/15 w sprawie ustanowienia 

symboli Miasta Kamienna Góra oraz zasad ich stosowania – zał. Nr 11 do protokołu. 
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Na salę obrad powrócił radny M. Białecki – obecnych 21 radnych. 

 

 

Ad. 14. Sprawy różne 

 

Radny W. Sobiechowski podziękował BM oraz Wydziałowi IOŚ za oczyszczenie schodków 

przy cmentarzu na ul. Katowickiej (przejście w kierunku punktu widokowego) i wyraził 

nadzieję na udostępnienie punktu widokowego. 

 

Radny R. Ostrowski poprosił o zorganizowanie spotkania z posłami naszego regionu 

w sprawie reaktywacji prac melioracyjnych. 

 

Przewodniczący RM zadeklarował próbę organizacji wspólnego posiedzenia w sprawie 

zagospodarowania budynku po byłym DPS. Poinformował również, że Powiatowa Poradnia 

Psychologiczno-Pedagogiczna jest w trakcie przygotowania spotkania z pedagogami 

szkolnymi mającego na celu pomoc psychologiczną dzieciom po tragicznych zdarzeniach 

(w odniesieniu do tragicznego zabójstwa Dziewczynki w Kamiennej Górze). 

 

Radny J. Jarosz zwrócił się z prośbą o interwencję w sprawie braku oznakowania pionowego 

przejścia dla pieszych na ul. Jeleniogórskiej. 

 

Radny M. Białecki podziękował za piesze patrole policyjne, o które wnioskował. 

 

Radny J. Chodasewicz zabrał głos w sprawie wydarzeń, które miały miejsce w ostatnich 

dniach w Kamiennej Górze, a mianowicie wykorzystania przez gazetę FAKT zdjęć zrobionych 

przez redakcję RTI. Zdjęcie przedstawiało dziewczynkę, bezpośrednio po brutalnym zamachu 

na Nią, i było przekazane do gazety FAKT w ramach dziennikarskiej wymiany. Zdaniem jednak 

radnego FAKT bez zgody RTI przedstawił zmanipulowaną wersję zdjęcia - było ono 

wykadrowane przez grafików tabloidu. Jako redaktor naczelny RTI, J. Chodasewicz wyraził 

ubolewanie z powodu niewybaczalnego czynu jakiego dopuścił się FAKT i przeprosił rodziców 

oraz krewnych zmarłej tragicznie Dziewczynki, a także czytelników i mieszkańców Kamiennej 

Góry. Na oryginalnym zdjęciu, zdaniem J. Chodasewicza, Dziewczynka figurowała jako „mały 

punkt”, widać było karetkę, Rodziców i sanitariusza. J. Chodasewicz podkreślił, że Tygodnik 

nie otrzymał żadnej rekompensaty finansowej za udostępnienie zdjęcia (co może udowodnić), 

a RTI otrzymało zapewnienie, że FAKT publikując zdjęcia wymarze wszystkie twarze. To 

kierownictwo FAKTów odpowiada za to, co się stało. J. Chodasewicz odczytał przeprosiny ze 

strony tabloidu zamieszczone po paru dniach, jeszcze raz przeprosił w imieniu Redakcji RTI 

i podkreślił, że zrobi wszystko, aby taka sytuacja już nigdy nie miała miejsca. 

 

Ad. 15. Zamknięcie Sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął IX Sesję Rady Miejskiej 

w Kamiennej Górze w dniu 26 sierpnia 2015 r. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Poręba – Plasło     Przewodniczący Rady 

 /-/ Henryk Różański  

 

 


